
NOTATKA

z posiedzenia Komisji Zdrowia

Data posiedzenia: 11 kwietnia 2008 r.

Nr posiedzenia: 19

Posiedzeniu przewodniczył: senator  Władysław Sidorowicz – przewodniczący komisji

Porządek posiedzenia: 1. Rozważenie możliwości podjęcia inicjatywy ustawodawczej nowelizującej
ustawę o zmianie ustawy o przekazaniu środków finansowych
świadczeniodawcom na wzrost wynagrodzeń.

2. Sprawy różne.

W posiedzeniu uczestniczyli: − senatorowie – członkowie komisji.

Przebieg posiedzenia:

Ad. 1 Zasadność podjęcia nowelizacji ustawy o przedstawił senator Henryk Woźniak. Podkreślił, że
nowelizacja miałaby na celu wyeliminowanie luki prawnej w ustawie skutkującej  niejednakowym
traktowaniem  świadczeniodawców, którzy zawarli kontrakty po 30.06.2006 r. i  nie mieli prawa do
dodatkowych środków z budżetu państwa na podwyżki wynagrodzeń.
Przewodniczący komisji senator Władysław Sidorowicz przytoczył negatywne opinie legislatorów.
Stwierdzili oni , że projektowane zmiany bazują na tej części ustawy, która reguluje wynagrodzenia
w roku 2006/2007 i wobec tego przekreśla możliwość poprawnego skonstruowania przepisów
nowelizujących.
Komisja zdecydowała, by wystąpić do Ministerstwa Zdrowia z zapytaniem o wskazanie sposobu
rozwiązania tego problemu.

Konkluzja: Senatorowie postanowili decyzję o podjęciu inicjatywy ustawodawczej przesunąć do czasu
przekazania przez Ministerstwo Zdrowia stanowiska w tej sprawie.

W posiedzeniu komisji nie uczestniczyły osoby wykonujące działalność lobbingową.


